
Občianske združenie Fontána pre Zuzanu 
Šumavská 36, 821 08 Bratislava 

 
 

Zápis zo schôdze OZ 
 
konanej v Bratislave, Šumavská 36, dňa 25. novembra 2015 
 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Činnosť správnej rady a vyhodnotenie 
3. Informácia o ďalších úlohách 
4. Diskusia 
5. Záver 

 
Prítomní – podľa prezenčnej listiny 
 
Add 1) 
Prítomných privítal predseda OZ p. Ivan Vlk. K programu schôdze neboli žiadne pripomienky 
ani návrhy. 
 
Add 2) 
S činnosťou správnej rady v roku 2015 oboznámil predseda OZ p. Ivan Vlk. Podarilo sa získať 
grant od magistrátu a miestnej časti Ružinov z ktorého sa v súčasnosti obnovuje povrch ihriska 
a boli osadené zábrany proti autám na chodníkoch a trávnikoch. 
 
Add 3) 
P. Ivan Vlk oboznámil prítomných so zámerom uzatvoriť vnútroblok rampou, čím sa obmedzí 
parkovanie iných áut ako obyvateľov vo vnútrobloku. Diskutovalo sa najmä s spôsobe prístupu 
nebývajúcich rodinných príslušníkov a záchranných zložiek. Bol podaný návrh, aby mohli 
parkovať len obyvatelia vnútrobloku so zaplateným členským príspevkom, nebývajúci rodinný 
príslušníci a návštevy len krátkodobo.  
 
OZ sa stane príjemcom 2% dane z príjmu (registráciu zabezpečuje p. Ivan Vlk) za rok 2015, 
prítomní boli vyzvaní aby svoje 2% z daní v marci - apríli 2016 nasmerovali na OZ. V januári – 
februári osloví správna rada všetkých obyvateľov vnútrobloku formou písomnej výzvy. 
 
Add 4) 
V diskusii sa okrem predchádzajúcich bodov riešil aj problém kontajnerových stojísk. Bolo 
konštatované, že tento problém musia riešiť samosprávy jednotlivých domov, resp. ich 
správcovia, OZ nie je k tomu oprávnené. Oplotenie kontajnerových stojísk podobným spôsobom 
ako je to na Šumavskej 36 – Dohnányho 7 by však pomohlo zlepšiť šírenie smetí po trávnikoch.  
 
Add 5) 
Predseda OZ Ivan Vlk poďakoval prítomným za účasť a schôdzu ukončil. 
 
 
V Bratislave, 25. 11. 2015  
 
 
Zapísal: Jozef Kováč 
 
 
 Ivan Vlk 
 predseda OZ 
 


